

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງບໍລິສັດໃຫ້ບໍລິການໂອນເງິນ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
BoL-FISD-13	28.12.2017	ກົມຄຸ້ມຄອງສະຖາບັນການເງິນ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	K - ການເຄື່ອນໄຫວດ້ານການເງິນ ແລະ ການປະກັນໄພ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຮັບປະກັນຄວາມເປັນລະບຽບ ແລະ ຫລຸດຜ່ອນຄວາມສ່ຽງ ທີ່ເກີດຈາກການຊໍາລະເງິນ ໂດຍສະເພາະ ຄວາມສ່ຽງທີ່ຕິດພັນກັບ ການຝອກເງິນ ລວມທັງ ການສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ການກໍ່ການຮ້າຍ ຈຶ່ງມີຄວາມຈໍາເປັນຕ້ອງຄວບຄຸມ ແລະ ຄຸ້ມຄອງຜູ້ທີ່ຈະດໍາເນີນທຸລະກິດການໂອນເງິນ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດການໃຫ້ບໍລິການໂອນເງິນ ຊຶ່ງໝາຍເຖິງ ການບໍລິການຮັບເງິນສົດ, ເຄື່ອງມືທາງດ້ານການເງິນ ຫລື ການຫັກເງິນໃນບັນຊີເງິນຝາກ ເພື່ອດໍາເນີນການໂອນເງິນ ດ້ວຍວິທີການໂອນທາງເອເລັກໂຕຣນິກ ຜ່ານລະບົບທະນາຄານ ຫລື ວິທີການອື່ນ ເປັນຕົ້ນ ການສື່ສານ, ການໃຊ້ຂໍ້ຄວາມ, ການໂອນ ຫລື ຜ່ານເຄືອຄ່າຍການຊໍາລະສະສາງບັນຊີ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	https://www.bol.gov.la/laoweb/microfinancelao7.html
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ນັບຈາກວັນທີ 1 ມີນາ 2017 ຮອດວັນທີ 28 ກຸມພາ 2019, ກົມແມ່ນໂຈະຊົ່ວຄາວ ການອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ ບໍລິສັດໃຫ້ບໍລິການໂອນເງິນ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	60	ກໍລະນີທີ່ ເອກະສານຂໍອະນຸຍາດ ບໍ່ຖືກຕ້ອງ ແລະ ຄົບຖ້ວນ, ຜູ້ຂໍອະນຸຍາດຕ້ອງໄດ້ມີການປັບປຸງ ແລະ ປະກອບເອກະສານເພີ່ມເຕີມ ພາຍໃນກຳນົດເວລາ 15 ວັນລັດຖະການ ຖ້າບໍ່ປະກອບເອກະສານພາຍໃນໄລຍະເວລາດັ່ງກ່າວ, ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຈະບໍ່ພິຈາລະນາ ແລະ ນຳສົ່ງເອກະສານທັງໝົດຄືນໃຫ້ແກ່ ຜູ້ຮ້ອງຂໍ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ມີທຶນຈົດທະບຽນຕໍ່າສຸດ 500 ລ້ານກີບ ທັງນີ້ ຫາກເປັນການລົງທຶນຕ່າງປະເທດ ແມ່ນສາມາດລົງທຶນໄດ້ສູງສຸດບໍ່ເກີນ 40% ຂອງທຶນຈົດທະບຽນທັງໝົດ 2. ມີຄຸນສົມບັດດີ ບໍ່ເຄີຍຕ້ອງໂທດອາຍາໃນສະຖານລັກຊັບ, ສີ່ໂກງຊັບ, ຍ້າຍອກຊັບ, ປອມແປງເອກະສານ, ຮັບ ຫລື ໃຫ້ສິນບິນ, ສໍ້ລາດບັງຫລວງ, ການຝອກເງິນ, ການສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ ການກໍ່ການຮ້າຍ ຫລື ການກະທຳຜິດທາງອາຍາອື່ນ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ເງິນຕາ 3. ມີໃບຢັ້ງຢືນວຸດທິການສຶກສາ ແລະ ປະສົບການທາງດ້ານບໍລິຫານການເງິນ ຫລື ການບັນຊີ ຢ່າງໜ້ອຍ 2 ປີ 4. ກໍລະນີເປັນຕົວແທນຂອງບໍລິສັດຕ່າງປະເທດ ຕ້ອງໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດເປັນຕົວແທນ ແລະ ສັນຍາການເປັນຕົວແທນ ທີ່ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ຢູ່	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດກໍລະນີ ຜູ້ສະໝັກບໍ່ສາມາດປະຕິບັດຕາມເງື່ອນໄຂ ແລະ ຄຸນະສົມບັດທີ່ລະບຸໄວ້	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	ຕ້ອງໄດ້ຍື່ນສໍານວນຄໍາຮ້ອງຂໍຕໍ່ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາຍໃນກຳນົດເວລາ 30 ວັນລັດຖະການ ກ່ອນວັນໝົດອາຍຸໃບອະນຸຍາດດັ່ງກ່າວ ໂດຍທີ່ ການຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ພິຈາລະນາການຕໍ່ອາຍຸຂອງໃບອະນຸຍາດ ແມ່ນ 15 ວັນລັດຖະການ

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມ				
ແມ່ນແລ້ວ	1000000.00	0.00	0.00	1000000.00
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມ: ຂໍ້ຕົກລົງທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ເລກທີ 926/ທຫລ, ລົງວັນທີ 11 ພະຈິກ 2015 ຈາກຄໍາຕອບຂອງກົມຄຸ້ມຄອງສະຖາບັນການເງິນ, ໄລຍະຜ່ານມາຈົນເຖິງປັດຈຸບັນ ແມ່ນຍັງບໍ່ທັນໄດ້ກຳນົດຄ່າທຳນຽມຍື່ນເອກະສານດັ່ງກ່າວ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	100000.00	0.00	100000.00
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມ: ຂໍ້ຕົກລົງທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ເລກທີ 926/ທຫລ, ລົງວັນທີ 11 ພະຈິກ 2015 ບໍ່ມີການເກັບຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ ແຕ່ບໍລິສັດຕ້ອງຈ່າຍຄ່າທຳນຽມປະຈຳປີ ໃນອັດຕາ 0.02% ຂອງຊັບສິນສະເລ່ຍ (ບົນພື້ນຖານທຶນຈິດທະບຽນຕໍ່ສຸດແມ່ນ 500 ລ້ານກີບ)			

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ແຈ້ງການ ເລື່ອງ ການໂຈະຊົ່ວຄາວ ການອອກອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ ສະຖາບັນການເງິນ ຢູ່ ສປປ ລາວ	95/ກຄສງ	18.05.2017	
ແຈ້ງການ ກ່ຽວກັບ ເງື່ອນໄຂ ແລະ ການປະກອບເອກະສານສ້າງຕັ້ງ ບໍລິສັດ ໂອນເງິນດ່ວນ ລະຫວ່າງປະເທດ	159/ກຄສງ	17.02.2012	
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍ ຄ່າທຳນຽມ, ຄ່າບໍລິການໃນການຂໍອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ ແລະ ຄ່າຄຸ້ມຄອງປະຈຳປີ ຂອງສະຖາບັນການເງິນ	926/ທຫລ	11.11.2015	ມາດຕາ 4
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງທຸລະກິດການໃຫ້ບໍລິການໂອນເງິນ	1058/ທຫລ	05.12.2016	ໝວດທີ 2 ການສ້າງຕັ້ງ ແລະ ການເຄື່ອນໄຫວ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
			ທຸລະກິດການໃຫ້ບໍລິການໂອນເງິນ (ມາດຕາ 5 ຫາ 10 ແລະ ມາດຕາ 18)

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບມອບສິດໃຫ້ຜູ້ຕາງໜ້າມາພົວພັນວຽກກໍລະນີຜູ້ສະເໜີບໍ່ສາມາດມາພົວພັນດ້ວຍຕົວເອງ
ເອກະສານອະນຸຍາດແລະສັນຍາການເປັນຕົວແທນໃຫ້ບໍລິການໂອນເງິນຈາກບໍລິສັດທີ່ເປັນເຈົ້າຂອງລະບົບຢູ່ຕ່າງປະເທດ
ໃບຢັ້ງຢືນການຊໍາລະຄ່າທຳນຽມ
ແຜນວາດທີ່ຕັ້ງຂອງວິສາຫະກິດ
ໜັງສືອະນຸຍາດຈາກອົງການທີ່ມີສິດອຳນາດໃຫ້ມາສ້າງຕັ້ງຢູ່ ສປປ ລາວ
ເອກະສານຫຼັກຖານຢັ້ງຢືນແຫຼ່ງທຶນ
ໃບຢັ້ງຢືນວຸດທິການສຶກສາ
ໃບແຈ້ງໂທດ
ສໍາເນົາບັດປະຈຳຕົວ / ສໍາມະໂນຄົວ / ພາດສະປອຕ ຂອງຜູ້ລົງທຶນ
ຊີວະປະຫວັດ
ກົດລະບຽບການດຳເນີນງານພາຍໃນ
ເອກະສານຢັ້ງຢືນກ່ຽວກັບແຫຼ່ງທຶນຈາກຜູ້ຖືຮຸ້ນ
ບົດວິພາກເສດຖະກິດເຕັກນິກ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016		